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PÖYTÄKIRJA 
 

Aika  Maanantai 24.3.2025 klo 17 
Paikka Päätalo D216 kokoushuone 6 
   Tampereen yliopisto 
    
 
Läsnä  Nette Länsipuro, puheenjohtaja 

Venla Salonen, sihteeri 
Vertti Alamännistö   poistui ajassa 17.50. 
Iida Nissilä     
Ella Rajavaara 
Johannes Simelius  
Anna Kahala 
Lassi-Olavi Magga 
Hertta Ehrling 
Sanni Sillanpää 

 Anna Mäkilä 

  
  

  

 

1. Kokouksen avaaminen 

Kokous avattiin ajassa 17.08.  

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Sanni Sillanpää ja Anna Kahala.  



 
4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.  

 

5. Ilmoitusasiat ja posti            

Iltakoulu on saanut kutsun Kannunvalajien 80v vujuille. Hallitus kiittää kutsusta! 

Wappuloven julisteet sekä vuoden ensimmäinen Anti ovat saapuneet aj-tilaan.  

 

 

6. Talous 

a) Taloustilanne 

Kokouksen aikaan Iltakoulun tilillä oli rahaa 38 273,53€.  

Lisätalousarvio sekä kvartaalikatsaus ovat työn alla.  

  

b) Laskut ja korvaukset 

Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Onni Murtomäelle 49,49€ tarjoiltavien ostamisesta 
aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvipassien myynnillä. Ehdotus 
hyväksyttiin. 

Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Eero Stenille 175€ kyykkäsetistä. Kulut menevät 
liikunnan budjetista ja katetaan pääosin TREYn liikunta-avustuksella. Ehdotus 
hyväksyttiin.  

 

 

7. Sähköiset päätökset 

a) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Johannes Simeliukselle 133,65€ juomien ostamisesta 
euroviisusitseille. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan lippujen myynnillä. 
Ehdotus hyväksyttiin.  

b) Nette Länsipuro ehdotti, että varataan YTHS sauna 260€ 8.4. TA-saunaa varten. Kulut 
menevät saunabudjetista. Ehdotus hyväksyttiin.  



c) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Hertta Ehrlingille 20,14€ palkintojen ostamisesta 
euroviisusitseille. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan lipputuloilla. Ehdotus 
hyväksyttiin.  

d) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Turun haalarimerkki Oy:lle 1242,97€ 
haalarimerkeistä. Kulut menevät varainhankinnan budjetista ja katetaan merkkien 
myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.  

e) Nette Länsipuro ehdotti, että hankitaan pulla-aineksia, kahvia ja kaurajuomaa enintään 50 
eurolla aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvipassien myynnillä. 
Ehdotus hyväksyttiin. 

f) Nette Länsipuro ehdotti, että Työväen Ampujat osallistuvat Boomin järjestämään Wappu 
Cuppiin Tammelan stadionilla 23.4. Osallistujat maksavat osallistumisensa itse, 
osallistumismaksu menee vain Iltakoulun laskutuksen kautta. Ehdotus hyväksyttin.  

g) Ella Rajavaara ehdotti, että varataan TREY:n kyykkäsetti wappukyykkää varten hintaan 
5€. Kulut menevät liikunnan budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.  

h) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Aino Hyväriselle 40e Managerin vujuille 
osallistumisesta. Kulut menevät edustusmenojen budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.  

i) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Keuruun laatupaino Oy:lle 204,4e Anti-lehden 
painamisesta. Kulut menevät Anti-lehden menoista. Ehdotus hyväksyttin.  

j) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Boomi ry:lle 728e Särkän Märkän lipuista. Kulut 
menevät muiden tapahtumien kuluista ja katetaan lippumyynnillä. Ehdotus hyväksyttin.  
 

 
8. Palaute hallitukselle 

13.3. järjestetystä hathajoogasta on tullut kehuja. Toivottiin myös lisää lajikokeiluja. Hallitus 
kiittää ja uusia lajikokeiluja on mahdollisesti syksyllä luvassa.  

Hallitus on myös saanut palautteen, jossa todetaan, ettei Iltakoulun nettisivuilla oleva linkki 
kirjoitelmapohjaan ja gradu- sekä kandipohjaan toimi. Pohjan käyttäminen toimii useimmilla 
koneilla ja nettiselaimilla. Toivomme, että mikäli ongelmia ilmenee pohjan latauksen kanssa, 
otettaisiin suoraan yhteyttä viestintävastaavaan, jotta asiaa voidaan selvittää paremmin. 
Viestintävastaavan yhteystiedot: tiedotus@iltakoulu.org ja Telegram: @herttaehrling  

On tullut myös palaute, jossa ihmetellään, miksi Iltakoululla on asiaa -facebookryhmällä on 
sivuissa osioissa Joakim Vigeliuksen poliitikkosivu. Hallitus pahoittelee, että tuollainen on ollut 
ja se poistetaan. Kiitos huomiosta.  

Henksulta on myös tullut palautetta siitä, ettei henksun tiloissa olevaa opiskelutilaa ole kauheasti 
käytetty.  

 

mailto:tiedotus@iltakoulu.org


Keskusteltiin ylipäätään siitä, että esimerkiksi nettisivuilla ja instagramissa olevia ei niin tärkeitä 
juttuja siistitään ja poistellaan kesän aikana.  

 

9. Koulutuspolitiikka 

Safer-opiskelijoiden käytäntöä on selvitetty yhdessä Staabin kanssa. Käytännössä heidän 
kanssaan tulee olemaan sama menettely kuin maisterifukseilla ylipäätään.  

Elina Kestilä-Kekkosen kanssa on järjestetty keskustelutilaisuus kunta- ja aluevaaleihin liittyen. 
Tilaisuus pidetään aj-tilassa keskiviikkona 2.4. kello 17 alkaen.  

Ensimmäinen kvartaalikatsaus pidetään torstaina 10.4. kello 17.  

Lukuvuosipalautteeseen on lähetetty linkki sähköpostitse politologit- sähköpostilistalle. Kaikki 
vastaamaan.  

Simaa ja tippaleipää -tapahtuman jatkoiksi suunniteltu pubivisa peruttiin, koska Särkän Märkä 
osuu samalle päivälle.  

 

  

10. Menneet tapahtumat 

a) Hexcu 11.3.  

Helsingissä on vierailtu ja kaikki sujui ongelmitta. Aikataulutus onnistui, kohteet 
miellytti ja ruoka maistui. Kaikenkaikkiaan siis menestys.  

b) Prideapprot 11.3. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut.  

c) Hathajooga 13.3. 

Tapahtuma meni hyvin ja on saanut paljon hyvää palautetta.  

d) Pispalakierros 18.3. 

Kierroksella oli hauskaa ja sää suosi. Tapahtumasta on tulossa palautekysely lähiaikoina. 
Pubivisassa tuli hullua menestystä! 

e) Vihersitsit 20.3. 

 Pienestä Ik-edustuksesta huolimatta tapahtuma oli onnistunut ja hauska. 



Keskusteltiin ideasta, että ensi vuoden fukseille tilattaisiinkin musta-keltaiset haalarit Iltakoulun 
värien mukaan. 50-vuotis juhlavuosi olisi hyvä hetki tehdä tällainen uudistus. Tässä vaiheessa 
tämä vaatisi kuitenkin paljon työtä ja nopeaa toimintaa, joten hallitus pohtii idean realistisuutta 
vielä. 

 

11. Tulevat tapahtumat 

a) Viiniä sohvalla IK x Cortex 31.3. 

Tapahtuman teemana on luonto ja ympäristö. Myös Cortexin puhuja on nyt varmistunut 
ja hän tulee olemaan Oskari Magga.  

 

b) Työväen Ampujien futispeli-iltama Boomin ja Staabin kanssa 1.4. 

 

c) Iltakoulun vappu   

i. Vaali-ilta EKK:n kanssa 2.4. 

ii. Vappukyykkä 8.4. 

Vappukyykkää varten on varattu TREYltä toinen kyykkäsetti. Myös 
Iltakoulun uusi, kiiltävä ja upea kyykkäsetti on saapunut. Vappukyykkä 
pidetään tiistaina 8.4. Väinö Linnan puiston hiekkakentällä kello 16-18.  

 

Vertti Alamännistö poistui kokouksesta ajassa 17.50. 

 

iii. TA-sauna 8.4. 

iv. Vaalivalvojaiset 13.4. 

v. Trivial Perseet 14.4. 

Ainejärjestöille tulee joukkuelippuja 6 kappaletta. Sen lisäksi myyntiin 
tulee myös yksittäislippuja. Lipunmyynti alkaa keskiviikkona 2.4. klo 13. 
Jatkojen paikka selviää vielä lähempänä. Iltakoulun hallitus pitää rastia 
luonto ja tiede teemalla.  

vi. Wappumökki 15.4. 



Sopiva mökki on löytynyt, mutta varaus ei ole vielä vahvistunut. 
Varauksen vahvistuttua aletaan kyselemään bussikuljetusta mökille.  

 

vii. WappuLove 15.4. 

Wappulovejen suunnittelu ja toteutus ovat hyvällä mallilla. Julisteet ovat 
saapuneet Staabin toimistolle. Iltakoululle tulee 50 lipun kiintiö. 
Lipunmyynti alkaa 1.4. Iltakoululle klo 11 ja on auki 11.4. asti.  

viii. Mock YK 17.4. 

ix. Ruotsinlaivasimulaatio 22.4. 

Tapahtuma on julkaistu Instagramissa. Järjestelyjä tapahtumaa varten 
tehdään vielä. Nette Länsipuro ja Palle Pellas toimivat tukihenkilöinä. 

x. Juomapelirundi 24.4. 

Tapahtuman järjestelyt edistyvät. OKAn kanssa kokoustettiin perjantaina 
21.3. Lipun oston yhteydessä ostetaan myös liput kolmioille. 
Ilmoittautuminen aukeaa keskiviikkona 9.4. 

xi. Simaa ja tippaleipää 28.4. 

Simaa ja tippaleipää pidetään henksun tiloissa. Tapahtumassa käydään 
myös lukuvuosipalaute läpi. 

xii. Vappusitsit 30.4. 

  

Keskusteltiin, että olisi hienoa sytyttää “olympiatuli”, kun vapun teemana on olympialaiset. Tätä 
ideoidaan vielä ja sopiva päivä selviää myöhemmin.  

Keskusteltiin myös tapparien huikeasta ideasta, että vapun ajan Iltakoulun järjestämistä 
tapahtumista saisi haalarimerkkejä, joista muodostuu olympiarenkaat. Pohdittiin, paljonko 
kutakin merkkiä tilataan ja tätä selvitellään vielä budjetista.  

 

Siirryttiin tauolle ajassa 18.26.  

Palattiin tauolta ajassa 18.35. 

 



12. Kulttuuri ja ympäristö 

Työväen Laulajat on aikomassa mennä jammailemaan Metsoon lähiaikoina. 

Keskustelimme myös siitä, että Työväen Laulajat voisivat tehdän kannatuslaulun Työväen 
Ampujille tai ainakin kannustaa ja laulaa tapahtumissa.  

 

13. Tuutorointi ja yhdenvertaisuus 

Ensimmäinen tutor-tapaaminen pidettiin 17.3. ja siellä nousi esille hyviä ideoita tulevaa syksyä 
varten. Tutorien ryhmävalinnat tehdään maaliskuun loppuun mennessä. Samoin tapahtumien 
kalenterointi suoritetaan maaliskuun loppuun mennessä, jonka jälkeen tutorparit/-ryhmät saavat 
vastuulleen kukin yhden tapahtuman. Hanna Peevoon on otettu yhteyttä syksyn aikatauluista ja 
vielä odotellaan vastausta. 

Häirintälomakkeen kehitykseen liittyvä Forms-lomake on julkaistu Instagramissa torstaina 20.3. 
Se sulkeutuu torstaina 3.4.  

 

14. Viestintä ja sosiaalipolitiikka 

Toimariesittelyt Instagramin puolella alkoivat nyt viikolla 13.  

Viestinnän uudistamisen suunnittelua on alettu vähän edistämään. Reettoreihin otettiin yhteyttä, 
koska heillä on sivuillaan hieno tapahtumakalenteri. Saimme ystävällisen ja avuliaan vastauksen, 
joten kiitos Reettorit! Iltakoulun tapahtumakalenteria kehitellään kesän aikana.  

Iltakoulun Instagramin kohokohtien kuvakkeet on vaihdettu ja epäajankohtaisia kohokohtia on 
karsittu pois.  

Jossain kohtaa keväällä, mahdollisesti wappusitseillä, otetaan uusi kuva nettisivujen etusivulle.  

 

Keskusteltiin siitä, että nettisivuilla voisi ylipäätään olla enemmän kuvia nähtävillä.  

Pohdittiin myös juhlakuukauden eli marraskuun ajaksi Instagramin profiilikuvaksi jotain 
juhlallista kuvaa.  

 

15. Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys 

Ei mitään uutta kehitysyhteistyön ja kansainvälisyyden saralla.  

 



16. Työelämä ja alumni 

Helsingin excun palaute on kerätty ja se on ollut positiivista. 

Ulkomaan excun suunnittelu on aloitettu ja parhaillaan meneillään on tiedusteu meppien tuen 
saamisesta Strasbourgin vierailua varten. Pyrkimyksenä on ajoittaa excu viikolle 43 eli lokakuun 
loppupuolelle. 

 

17. Varainhankinta 

Vanhoihin haalarimerkkeihin on tilattu täydennystä. 

Heidi’s Bier Barilta on laskutettu maksu TA-pelipaitoihin. 

Yhteistyöhön Damin ja Kaijakan kanssa palataan, kunhan siitä vastaava palaa lomalta. 

Euroopan Parlamentin Hanna Schneiderin kanssa on tavattu ja ideoitu yhteistyötä heidän 
kanssaan.  

 

18. Liikunta ja hyvinvointi 

Uusi kyykkäsetti on saapunut. TREYn kyykkäsetti sekä paikka on varattu wappukyykkää varten.  

 

19. Ainejärjestötila 

Ei mitään uutta.  

 

20. Kevätkokous 

Toiminanntarkastuskertomus on saatu tarkastettuna toiminnantarkastajilta. Kevätkous pidetään 
9.4. kello 18.  

 

21. Vuosijuhlat 

Kevätkokouksessa käydään läpi lisätalousarvio, sillä vuosijuhlien budjettia täytyy kasvattaa 
alkuperäisestä.  

 



22. Puheenjohtajan tilannekatsaus 

Kaikki hyvin! 

 

23. Muut esille tulevat asiat 

Ei muita esille tulleita asioita.  

 

24. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Seuraava kokous järjestetään maanantaina 7.4. klo 17 alkaen tilassa Päätalo B216 kokoushuone 
6.  

 

25. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 19.03. 

 

 

________________________________  ________________________________ 

Nette Länsipuro, puheenjohtaja   Venla Salonen, sihteeri  

 

 

 

________________________________  ________________________________ 

Anna Kahala, pöytäkirjantarkastaja   Sanni Sillanpää, pöytäkirjantarkastaja 
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